


]\ала м~раFатына жаца Fимарат ~ажет 

Астана ~аласыныц Мемлекеттiк м~раFатындаFы ~~аттарды 

электронды н~с~аFа кошiру корсеткiшi 1 пайызды Fана ~~райды. Оныц 
себебi мекемедегi сканер ескiрген. Барлы~ ~~аттарды ~амтуFа б~ 

техниканыц шамасы келмейдi. Жалпы м~раFатта ~~жаттарды са~тау, 

пайдалану, штат~а байланысты бiр~атар туйткiлдер бар. Кеше ~алалы~ 

м~слихат депутаттары шаhардыц м~раFаты мен оFан ~арасты Алматы 

ж~не Есiл аудандарыныц болiмшелерiн аралау барысында аталмыш 

туйткiлдермен танысты. 

]\алальщ м~раFат директоры Арысбек Кекбастьщ м~-шiмдеуiнше, ~wжаттарды 
. . . . . 

электронды н~ск,аFа кеш1руд1 жылдамдату ушш мекемеге заманауи улгщеп 

жаца сканер керек. «Жак,ында ПетропавлFа барып келдiм. СондаFы м~раFат 

ездерiне жак,сы сканер сатып алFан. Бiз 26 миллион тецге т~ратын сканердi 
аламыз деп жоспарлап к,ойдьщ. Б~ сканер ~wжаттарды жылдам кешiредi. 

Сgйкес тапсырысты еткiзiп к,ойдьщ. Бiрак, gлi нак,ты шешiм шьщпай жатыр» 

дейдi м~раFат басшысы. 

Оньщ айтуынша, елiмiзде ~wжаттарды электронды н~ск,аFа кешiруден 3-4 
сканерi бар ]\ызылорда к,аласыньщ м~раFаты алда келе жатыр. Б~ мекеме 

~wжаттардьщ 50 пайызын кешiрiп улгерген. 
Астанальщ м~раFат к,оры да толып кеткен. Сол себептен мемлекеттiк 

мекемелерден ~wжаттарды к,абылдау ток,татылды. Тек к,ана ~мысын 

ток,татк,ан мекемелердiц ~wжаттары Fана к,абылданып жатыр. Соньщ езiнде 

~wжаттар тыFыз орналаск,ан. Олар сак,талатын серелер де ескi. Осы т~рFыдан 



мgслихат депутаты Мgжит Шайдаров заманFа сай келетiн жылжытылатын 

серелердi сатып алу тиiмдi болатыны, м~ндай серелер орынды да кецейтетiнi 

жайлы шюрш жеткiздi. 

Жалпы к,алальщ м~раFатк,а аудандардьщ ~аттарын бiр жерде сак,тайтын 

Fимарат к,ажет. Бугiндерi мекеменiц бас Fимаратында Сарыарк,а ауданына 

тиесiлi ~аттар Fана сак,таулы. Алматы мен Есiл аудандарыньщ белiмшелерi 

Пригородный т~рFын алабында орналаск,ан. Ал жацадан ашылFан Байк,оцыр 

ау даны белiмшесiне Ж.Нgжiмеденов кешесiндегi 1012 уйдiц бiрiншi 
к,абатынан орын берiлген. 

ПригородныйдаFы белiмше ортальщ жылу жуйесiне к,осылмаFан. Автономды 

жуйе тетенше жаFдайFа алып келуi мумкiн. Белiмшеге барFан депутаттар осы 

жаFына да назар салып, ортальщ жылуFа к,осылу керект1п туралы п1юр 

бiлдiрдi. ~раFат мgселесi бугiн к,алальщ мgслихаттьщ зацдыльщ, ~к,ьщтьщ 

тgртiп жgне к,оFаммен ~мыс женiндегi комиссия отырысында к,аралады. Б~ 

жайлы газетiмiздiц келесi санында тарк,атып жазатын боламыз. 


